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Millorar els terminis per a les llicències urbanístiques, objectiu de l'equip de govern

La concessió de llicències urbanístiques triga massa. Una
situació que ha explicat el tinent d'alcaldia de
Desenvolupament Urbà i Habitatge, Francesc Duch, arran
d'una pregunta del regidor de Junts per Sant Cugat Joan
Puigdomènech del torn de precs del ple anterior, el d'octubre.
Duch ha detallat que l'executiu, en l'inici del mandat, s'ha
trobat un departament amb només sis tècnics que havien de
fer front, almenys, a un expedient per dia. Lamenta que
d'aquests treballadors, quatre tinguin contracte temporal. I
també lamenta que l'executiu no hagi estat capaç de cobrir
aquesta mancança. Per això properament es posarà en marxa
una borsa laboral d'arquitectes, ha anunciat. L'objectiu de
l'executiu, ha explicat Duch, és millorar els terminis en què
s'entreguen les llicències.
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